
 Protokoll fört vid samrådsmöte med    
……………….Kulturarv Marieholm ekonomisk förening. 

3 november 2021    KL.18.00    

 

Sture Jonsson                SJ Närv Anders Bard Närv. 

Karl-Gunnar Sandström KGS Närv Joachim Ling Närv 

Lage Bard                      LB Närv Anders Bard Närv. 

Karl-Gunnar Sandström KGS Närv Jirka Bernlund Fors Närv 

   - 

    

    

    

    

1. Sture Jonsson   öppnade mötet. 

2. Syftet med mötet är att klargöra hur aktiviteter i Gamla Fabriken skall 

organiseras. Samt lägesrapport i projekt ”Mötesplats Marieholm”. 

3. Mötet enades om följande: Vid aktiviteter i Gamla Fabriken skall alltid 

lokalerna återställas i ”förevisningsskick” direkt efteråt. Kulturarvet har 

beslutsrätten om vilken typ av utrustning/möbler som skall finnas i lokalerna. 

Kommunikationen mellan Kulturarvet- samhällsföreningen- hantverkare måste 

förbättras. En representant för samhällsföreningen och hantverkarna skall 

kallas till Kulturarvet möten. KGS ansvarar för informationen till Samhälls-

föreningen. Jirka tar fram en lösning för hantverkarna. Ett startmöte skall ske i 

Januari -22 datum beslutas senare. 

4. Joachim Ling redogjorde för läget i Mötesplats Marieholm. Från länsmuseet 

har besiktning av det tänkta området skett. Förslag till utformningen av platsen 

skall komma. Arbetsgruppen saknar information från länsstyrelsen. Vem skall 

driva projektet i fortsättningen? Sture J skall kontakta länsstyrelse repr. för 

klargörning av fortsättningen.  

Mötet avslutades av Sture Jonsson     

Sekreterare K-G Sandström    

 


